

Title (en)
CAN FOR BEVERAGES.

Title (de)
GETRÄNKEDOSE.

Title (fr)
BOITE POUR BOISSONS.

Publication
EP 0192716 A1 19860903 (DE)

Application
EP 85904425 A 19850903

Priority
DE 3432554 A 19840905

Abstract (en)
[origin: WO8601488A1] A can for beverages (1) with a pull-off strip for opening an extraction aperture (8), especially in the lid (4), with a plastic extraction spout (6) for extraction of the beverage in a hygienic manner and to protect the beverage and its can (1) when the aperture (8) is opened. The spout (6) is, in the unopened state, located inside the can and when the aperture (8) is opened it passes through the latter and projects on the outside. The extraction spout (6) is preferably designed as one piece together with a supporting disc (7) and flanged together with the lid (4). The extraction spout (6) can be closed off with additionally applied closing pieces as desired. In addition, provision is made for a closing piece (20), which can be inserted in the extraction aperture (8) and closes the can after the extraction spout (6) has been pushed inside the can.

Abstract (fr)
Une boîte pour boissons (1) possède une languette de déchirement permettant d'ouvrir une ouverture de sortie (8), en particulier dans le couvercle (4), et un bec en plastique de sortie (6) pour extraire la boisson de manière hygiénique et protéger la boisson et sa boîte (1) lorsque l'ouverture (8) est ouverte. Le bec (6) se trouve, à l'état non ouvert, à l'intérieur de la boîte et lorsque l'ouverture (8) est ouverte il passe au travers de cette dernière et fait saillie à l'extérieur. Le bec (6) est conçu de préférence en une seule pièce avec un disque de support (7) et à rebord avec le couvercle (4). Le bec (6) peut être fermé par application additionnelle d'éléments de fermeture. De plus, il est prévu un élément de fermeture (20) qui peut être inséré dans l'ouverture de sortie (8) et ferme la boîte après avoir enfoncé le bec de sortie (6) à l'intérieur de la boîte.

IPC 1-7
B65D 25/44; **B65D 17/00**

IPC 8 full level
B65D 17/28 (2006.01); **B65D 25/42** (2006.01); **B65D 25/44** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 17/4012 (2017.12); **B65D 25/44** (2013.01); **B65D 2517/0013** (2013.01); **B65D 2517/0049** (2013.01); **B65D 2517/0062** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8601488A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8601488 A1 19860313; AU 4804185 A 19860324; DE 3432554 A1 19860313; EP 0192716 A1 19860903; ES 288930 U 19860701; ES 288930 Y 19870316; GR 852143 B 19860113; IL 76297 A0 19860131; ZA 856743 B 19860528

DOCDB simple family (application)
DE 8500306 W 19850903; AU 4804185 A 19850903; DE 3432554 A 19840905; EP 85904425 A 19850903; ES 288930 U 19850904; GR 850102143 A 19850904; IL 7629785 A 19850904; ZA 856743 A 19850903